上海交通大学医学院附属第九人民医院动物伦理委员会伦理审查批准函

Ethical Review Approval of the Laboratory Animal Ethics Committee in Ninth People's Hospital Affiliated to Shanghai Jiao Tong University School of Medicine

批件号 Approval No.: SH9H-2025-A1644-1

Protocol Information 课题信息	项目课题名称 Project Title	利多卡因在肺纤维化疾病中的治疗作用			
	项目来源及编号 Sponsor and Grant No.	□863 项目 □973 项目 □国家专项 ■国自然 □上海市项目 □非国家专项 □其他:		课题负责人 Principle Investigator	严丽锋
	研究单位/科室 Department	上海交通大学医学院附属 第九人民医院/呼吸与危重 症医学科	拟动物实验起止时间 Period of Animal Experiment		2025年01月01日2027年12月31日
	动物品种/品系 Breed/Strain		动物数量/只 Quantity		64
	审查日期 Review Date	2025年09月23日	审查方式 Method of Review		□会议审查 Review meeting
	审查委员 Reviewer	王婷玉			■线上审查 Online review
Review Information 审查信息	审查结果 Results	1. 经本机构伦理委员会审查,审查意见和建议: Review comments and recommendations by the Ethics Committee: ■同意 Agree □修改后同意 Agree after modify □修改后重审 Re-review after modify □外止或暂停已批准的实验 Terminate or suspend approved experiments 2. 机构伦理委员会对该研究实施过程的定期跟踪审查:□是 Yes ■否 No A periodic follow-up review of the research implementation process by the Ethics Committee □3个月 per 3 months □6个月 per 6 months □12个月 per 12 months 3. 自批准之日起,该批件有效期为 3 年。 The approval is valid for three years from the date of approval.			

地址: 上海市制造局路 639 号 邮编: 200011 电话: 021-23271699*5576 Address: No.639 Zhizaoju Road, Shanghai, P.R China Postcode: 200011 Tel: +86-021-23271699*5576 声明

本机构伦理委员会按照国家《实验动物福利伦理审查指南》组成和工作,其审查和工作过程不受机构伦理委员会以外任何组织及个人的影响。

The Ethics Committee is formed and operated in accordance with Chinese National Standard *Laboratory animal—Guideline for ethical review of animal welfare*. The review and working process of members shall not be influenced by any organization or individual other than the institutional Ethics Committee.

本项目动物实验方案经实验动物伦理委员会审核,符合国家实验动物福利伦理的相关规定。

The animal use protocol has been reviewed and approved by the Laboratory Animal Ethics Committee and is in accordance with the relevant provisions of the National Experimental Animal Welfare Ethics.

主任委员签名 Signature Stairman 伦理委员会(盖章) Sear Ethics Committee 日期 Date: 20实验如他里接到

地址: 上海市制造局路 639 号 Address: No.639 Zhizaoju Road, Shanghai, P.R China 邮编: 200011 电话: 021-23271699*5576 Postcode: 200011 Tel: +86-021-23271699*5576